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Zápis 

ze setkání zástupců mateřských škol z ORP Brandýs nad Labem – Stará Boleslav, kteří se zapojili do 

Pracovní skupiny pro předškolní vzdělávání.  

Datum a čas: 26.5.2025, 15:00 – 16:0 hod. 

Místo konání:  zasedací místnost MAS, zámek Brandýs nad Labem 

Přítomni:  viz prezenční listina 

Program:  

• Implementace nového RVP PV do ŠVP 

• Projekt MAP V  

• Plán akcí na 1. pololetí 2025/2026 

• Diskuse nad SR MAP  

• Akční plány – návrhy aktivit MAP  

Implementace nového RVP PV do ŠVP 

Pozvání na setkání k tématu implementace RVP PV přijala paní Bc. Růžena Bucharová z NPI. 
Přítomným účastnicím sdělila, že všechny potřebné informace k zavádění nového RVP PV do praxe 
jsou postupně zveřejňovány na webových stránkách NPI. Doporučila také využít Konzultační centrum 
(https://kc.rvp.cz), kde lze položit jakýkoli dotaz týkající se nového RVP. 

Paní Bucharová zároveň vyjádřila svůj osobní názor, že stávající školní vzdělávací programy lze bez 
větších obtíží převést do nové podoby. V souvislosti s programem Kurikulum informovala členky 
pracovní skupiny, že se podařilo zachovat již existující vzdělávací programy. Velmi pozitivně 
hodnotila také spolupráci se Středním článkem podpory. 

Ředitelky mateřských škol z Nové Vsi a z MŠ Dvořákova ve Staré Boleslavi sdělily, že se rozhodly 
zavést nový RVP do praxe již od září 2025 v rámci zkušebního období. 

Přítomné ředitelky a paní lektorka se shodly na tom, že je nutné přepracovat systém INSPIS. Paní 
Bucharová informovala, že se na změnách pracuje a systém by měl být od září flexibilnější. 

Dále proběhla diskuze na téma nedostatku metodických pokynů pro MŠ – např. chybějící metodická 
videa ke změnám spojeným s novým RVP na stránkách NPI. Paní ředitelka Marcela Trantinová z MŠ v 
Šestajovicích doporučila ke zhlédnutí webové stránky MŠ Korálek, kde je k dispozici modelový 
vzdělávací plán. 

Účastnice diskutovaly rovněž o potřebě větší propojenosti mateřských a základních škol. Paní 
ředitelka Marcela Trantinová zmínila spolupráci se ZŠ v Šestajovicích. Koordinátorka projektu uvedla 

https://kc.rvp.cz/
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jako příklad dobré praxe Klub předškoláka, který funguje při škole v Zelenči. Paní Dita Šimáčková, 
sdílená logopedka, zmínila podobný program realizovaný ve škole v Odoleně Vodě. 

Paní ředitelka Vendula Loosová upozornila, že zatím není k dispozici konečná podoba portfolia 
dítěte, které by podle nového RVP měly školy vést individuálně pro každé dítě. 

Paní Dita Šimáčková rovněž upozornila na potřebu osvěty směrem k rodičům. 

Členky pracovní skupiny se rovněž věnovaly tématům odkladů školní docházky, přípravných tříd a 
nedostatečné kapacitě PPP. Paní ředitelka Monika Fantová upozornila také na brak speciální MŠ v 
regionu. 

Paní Bucharová na závěr poskytla kontakt na odlehčovací službu – Centrum Zvoneček v Českém 
Brodě https://www.zvonecekbylany.cz/ a Milovicích https://centrum-
podebrady.info/pobocky/milovice-pricna/. 

Diskuze ohledně zbývajících bodů programu byla přesunuta na příští setkání Pracovní skupiny pro 
předškolní vzdělávání. 

Příští setkání 

Termín dalšího setkání Pracovní skupiny pro předškolní vzdělávání zatím nebyl vzhledem k nabitému 

programu setkání stanoven. 

Návrh termínu členkám zašle koordinátorka projektu nejpozději do konce tohoto školního roku. 

V Brandýse nad Labem, dne 30.5.2025 

 Zapsala: Karolina Salačová 
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